
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 8. juli 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 677
Hvad er ministerens kommentar til EjendomDanmarks beregninger, som viser, at lager-
skatten snarere pålægges ejendomsværdier for 500-600 mia. kr. end Skatteministeriets 
usikre forventning på 350 mia. kr.? Der henvises til nyheden ”Finanstilsynets vejledning 
udstiller problemerne med lagerskatten” fra EjendomDanmark den 4. juli 2022.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kim Valentin (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kim.Valentin@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anne Paulin
formand
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